
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 14.11.2020 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Znak: BR.0002.13.2020 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 04.11.2020 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej  

w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawie Budżetu 

Gminy Sulechów na przyszły rok. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Radosław Murkowski, Pan Krzysztof Kluczyński, Pani Elżbieta Musiałek, Pan Miłosz 

Brodzikowski, Pan Zbigniew Trompa, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan 

Czesław Grzeszyński, Pan Piotr Bodnar, Pan Roman Wilczyński, Pani Izabela Wojewoda. 

2. W dniu 05.11.2020 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej  

w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w sprawie projektów uchwał w zakresie 

gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Gminy Sulechów. W spotkaniu udział 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Pan Zbigniew Trompa, Pan 

Jan Rerus, Pan Wojciech Szefner, Pan Piotr Miszkiewicz, Pani Krystyna Jagodzińska – 

Kochaniak, Pan Sebastian Różycki. Wśród tematów podejmowanych na spotkaniu była także 

zaproponowana przez Burmistrza Sulechowa wysokość stawek dla mieszkańców za odbiór 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

odpadów komunalnych (miesięczna stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w wysokości 35,50 zł za mieszkańca oraz 177,5 za gospodarstwo domowe liczące 5 lub więcej 

osób). Na spotkaniu Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski zaproponował 

obniżenie stawki dla rodzin wielodzietnych do 160 zł, natomiast radny Jan Rerus zaproponował 

by obniżyć stawkę za mieszkańca do 23 zł. 

3. W dniu 06.11.2020 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej  

w Sulechowie z Zarządem Sulechowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego "SuPeKom" Sp. z 

o.o. i Burmistrzem Sulechowa w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych na okres od VII.2021 roku do VI.2024 roku. W 

spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Pan 

Przemysław Mikołajczyk, Pan Zbigniew Trompa, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian 

Różycki, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Miszkiewicz. 

4. W dniu 11.11.2020 roku wspólnie z Burmistrzem Sulechowa Panem Marcinem Górznym 

wziąłem udział przed Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego w obchodach 102. rocznicy 

uzyskania niepodległości w Sulechowie, które miały charakter symboliczny.  

5. W dniu 13.11.2020 odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej  

w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawach uchwał 

kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Pan Miłosz Brodzikowski, Pan Stanisław Kaczmar, 

Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki oraz Pan Roman Rakowski. 

Dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie odbywały się w sposób zdalny. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Odpowiedź na zapytanie Pana radnego Sebastiana Różyckiego zadane w czasie obrad 

XXVIII sesji Rady Miejskiej na temat dróg na terenie gminy pozostających poza zarządem 

Gminy Sulechów. Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

2. Pismo mieszkańca Ulicy Wolności w Sulechowie w sprawie ustawienia znaku drogowego. 

Pismo przekazałem Panu Burmistrzowi oraz Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska. 

3. Wniosek mieszkańców sołectwa Obłotne o budowę oświetlenia. Wniosek przekazałem Panu 

Burmistrzowi. 

4. Stanowisko Pana Burmistrza w sprawie apelu związanego z ustawą – tzw. 5 dla zwierząt. 

Stanowisko przekazałem Państwu radnym. 

5. Wniosek mieszkańców ulicy Poznańskiej o remont budynku. Odpowiedź na to pismo 

udzieloną przez Pana Burmistrza przekazałem Państwu radnym. 

6. Pismo Przewodniczącej Komisji Statutowej w sprawie propozycji zmian w statucie. Pismo 

przekazałem Państwu radnym. 

7. Pismo mieszkańców ulicy Środkowej i Krzywej w sprawie zmian w organizacji ruchu. Pismo 

przekazałem Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska a także Panu Burmistrzowi. 

8. Informacje od naczelników Urzędów Skarbowych w Zielonej Górze oraz Świebodzinie na 

temat nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych radnych, kierowników wydziałów 

Urzędu Miejskiego w Sulechowie oraz dyrektorów jednostek gminnych. Informacje 

przekazałem Państwu radnym. 

9. Komenda Policji w Sulechowie przekazała postanowienie o odmowie wszczęcia śledztwa w 

sprawie przekroczenia uprawnień przez dyrektora CUW. Postanowienie przekazałem Państwu 

Radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

10. Pismo radnego Krzysztofa Kluczyńskiego w sprawie rezygnacji z członkostwa w klubie 

Radnych Praworządny Sulechów. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


